
Znz Or.0012.8.2018

Protokół Nr 8/2018

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich

odbytego w dniu 30 sierpnia 2018 roku.

Przewodnicząca Komisji Maria Domańska otworzył.a kolejne posiedzenie i na wstępie

powitałajej członków.

Stwierdziła ona, ze na stan Komisji 5 człoŃów w posiedzenruudziałbierzę 5 co stanowi

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi zał'ącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząca Komisji powitała:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego'

- Zastępcę Wójta Gminy' Sekretaiza Gminy Zdzisł'awa Skibę,

Lista obecności stanowt zał'ącznIknr 2 do niniejszego protokołu.

W związku z tym, źze nie zgt.o szono iadny ch uwag do protoko łu z p oprzedniego

posiedzenia Komisji odbytego w dniu I7 llpca 2018 został on przlęty jednogłoŚnie.

N astępni e P rz ewo dni cząc a Komi sj i zap o znała zebr any ch Z prop o no wanym

p o rz ądki em p o si edz eni a, który b ez zmi an zo stał. pr zyj ęty j edno gło Śni e w następuj ącym

brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P rzy1ęcie protokołu z popr zedniego po si edzeni a Komi sj i. .

3. Pizyjęcie porządku posiedzenia.

4. Stan i funkcjonalnośó boisk szkolnych, placów zabaw oraz ''oRLIKA''.
5. Wnioski zapytania, sprawy róŻne.

6. Zakończenie po sied zenia.

Ad.pkt.4.

Rozpocąmając realizację przyjętego porządku posiedzenia Komisja udała się w teren,

gzie oceniła stan i funkcjonalnośó boisk szkolnych, placów zabaw i ,,ORLIKA''.

Boisko przy szko|e w Fałkowie - brak siedzisk na widowni, które zostały zn:'Szczonew

ostatnich dniach poinformowała Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie

Mirosława Palus,

P|ac zabaul w Fałkowie _bez uwag'



Komisja podczas pobytu na boiskach w Fałkowie zapoznała się również z

przygotowaniem szkoły do nowego roku szkolnego.

Dyrektor Mirosława Palus poinformow ał'a o przygotowaniu i przystosowaniu pomieszczeń

(sal lekcyjnychoraz sanitariatów) naparterze szkoły do potrzeb dzięci w wieku od 3 do ó lat.

. Następnie Komisja zapoznała się zprzygotowaniem do rozpoczęcia nowego roku szkolnego

poszczegó|nych sal przedmiotowych oraz innych pomieszczen znajdujących się w szkole.

Pomieszczenia udostępniała i wyjaśnień udzie|ała Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej

Mirosława Palus.

Na zakońc zente Dyr ektor Mirosława Palus z$oslł'a pilną potrz ebę zadaszonego

przĘścia z budynku gimnazjum do budynku szkoły podstawowej.

Będąc przy głosie poinformowała ona, zę obecnie uczniowie z jednego budynku do drugiego

przec}todzą wewnętrznym łącznikiem.

Następnie Dyrektor Mirosława Palus zgloslł.a potrzebę zamontowaniaprzy chodniku przed

wejściem do budynku szkoły podstawowej.

Jak poinformowała potrzehatakamiędzy innymi wynika ze zwiększeniabezpieczeństwa

uczniów dojeidŻających do szkoły.

P|ac zabaw w Woli Szkuckiej _bez uwag' członek Komisji GrzegorzZganiacz

zwróclŁ uwagę na znĄdĄące się w okolicy boiska gniazdo os i poinformował o Ęrm stosowne

sŁuzby,

Boisko sportowe przy Publicznej Szkole Podstawowej w Czermnie - na widowni

uszkodzone 3 krzesł.a.

Plac zabaw przy Publicznej Szkole Podstawowej w Czermnie -bez uwag.

Podczas pobytu Komisji w Czermnie w posiedzeniuuczestniczył'a Dyrektor PSP Marianna

Grńyna Michalska.

Poinformowała ona, Żew zwiqzkuztrwającymi pracami remontow1mi ulicy Cmentarnej w

Czermnie naruszony został. wjazd z tej u|tcy na teren szkoły.

Ztego wjazdukorzystają samochody z obciĘetiem dostarczĄące do szkoły opał

poinformowała Dyrektor Mi chal sk a w zw lązku z Ęm konieczne j est przysto sowanie w j azdu

do tego celu.

P|ac zabaw w olszamowicach _ wypalona dziura w stole znajdującym się w altance na

tęrenie placu zabaw, sprzęt na placu zabawbezuwag.

PIac zabaw w Skórnicach - teren placu zaśmiecony, kosze przepełnione, uzupełnic

elementy w wyposazeniu placu.

P|ac zabaw w Sulborowicach - do uzupełnienia elementy w wyposazeniu placu,



P|ac zabaw w Turowicach - piaskownica wymaga wyczyszczenia i uzupełnienia

piachu.

P|ac zabaul w Starzęchowicach - uszkodzony śtot w altance, elementy sprzętu

wymagają remontu i uzupełnienia.

Komisja po powrocie z terenu przekazaŁa Wójtowi Gminy swoje spostrzezenia

jednoczeŚnie wskazując, ze p|ace zaba.w są w lepszym stanie nizw latach poprzednich.

CzłonękKomisji Piotr Gonerka Zasugerował posadzenie drzewęk dla zapewnienia

cienia na niektórych placach zabaw.

Do potrzeb zg!.oszonychprzez Komisję ustosunkował się Wójta Gminy, który udzie|tł

równiei stosownych wyj aŚnień dotyczących omawianego tematu.

Następnie g\os zabrał' Zastępca Wójta Zdzisł.a-w Skiba' który poinformował że w dniu

25.O4.2OI8 roku została przeprowadzonakontrola okresowa placów zabaw: z|oka|tzowanego

na terenie Parku Podworskiego w Fałkowie' w Starzechowicach, w Turowicach, w

Sulborowicach, w Skómicach, w Gustawowie' w miejscowoŚci Wąsosz,w Olszamowicach

i w Woli Szkuckiej.

Protokół z okresowej kontroli zawięraogólną charakterystykę i fotografię kaŻdego placu

zabaw, zakres robót remontowych oraztermin ich wykonania poinformowałZdzlsław Skiba.

Ad.pkt.5.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabra|t radni:

Piotr Gonerka który poinformował, ze podczas pobytu na placu zaba:w w Turowicach

mieszkanięc tej miejscowości zwrócit' się o parkingprzy placu zabaw.

W tym temacie wyjaśnień udzielił Wójt Gminy Henryk Konieczny i poinformował. Że

budowa placu zabaw w Turowicachrealizowana jest ze środków unijnych i nie było

mozliwości aby z tych środków pokryć koszty parkingu.

Parking ptzy tymplacu zŃau, moŻę być wykonany w przyszłym roku ze środków budzetu

Gminy poinformował Wójt.

Następnie g!'os zabrała PrzewodniczącaKomisji Maria Domańska,która zwróciła się o

wyjaŚnienie na jakim etapie są prace przy budowie drogi ( ulica Cmentama w Czermnie) oraz

parkingu przy cmentarztJ w Czermnie.

Szczegółowej odpowie dzi na pytanie or az do datkowych wyj aśnień doty czący ch

zakręsu tego zadaniaudzie|ił Wójt Gminy Henryk Konieczny

Czł'onęk Komisji Stanisław Luzeiczyk zwróc|ł' się z zapytaniem kiedy mieszkańcy

Starzechowic będą mogli prz5,ł'ączac się do kana|tzacjl.



W tym temacie s'os zabril. Wójt Gminy, który poinformował Że po uzyskaniu przez

Gminę pozwolenia z Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Końskich na

użytkowaniekanalizacji odbiorcy mająobowiqzek wyst4pió do Urzędu Gminy o warunki

techniczne naprzył'ączenie się do sieci kanalizacyjnej.

Ad.pkt.6.

W zw tązku ze zr ealizowani em p orządku P rz ewo dni cząa a Komi sj i p o dzi ękow ał a

wszystkim zaudział' i zanknęła posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:

.PcDTNSJE?:TOR
dł-t.

Irenc Lowicka

PRzEwoDNICzĄcA
Kemisji Spraw Obywatelrkich

Rady Gminy w Falkorie

Maria bftłaflshe


